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Spørgsmål nr. 776 (Alm. del) fra Folketingets Udvalg for Udlændinge- 

og Integrationspolitik: 

 

”Kan ministeren oplyse, hvor mange asylansøgere, der pga. det 

stigende antal ikke er blevet registreret?” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen indhentet bidrag fra Rigspoli-

tiet, der har oplyst følgende:  

 

”Rigspolitiet kan oplyse, at der løbende sker registrering af de 

udlændinge, der ansøger om asyl i Danmark. 

 

På grund af den kraftige stigning i antallet af asylansøgere 

henover sommeren og i de første efterårsmåneder opstod der et 

efterslæb i forhold til registreringerne.  

 

Med iværksættelsen af de tiltag, der er beskrevet i besvarelsen 

af spørgsmål nr. 745 fra Udvalget for Udlændinge- og Integra-

tionspolitik, er det imidlertid lykkedes at komme ajour med 

den løbende registrering af nyankomne asylansøgere, ligesom 

det efterslæb, som opstod henover sommeren og i de første ef-

terårsmåneder, nu er afviklet.” 

 

 


